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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji do Spraw Energii i Skarbu Państwa (nr 68)
6 lipca 2017 r.
Komisja do Spraw Energii i Skarbu Państwa, obradująca pod przewodnictwem 
posła Marka Suskiego (PiS), przewodniczącego Komisji, zaplanowała:

– pierwsze czytanie poselskiego projektu ustawy o przedsiębiorstwie pań-
stwowym „Porty Lotnicze” (druk nr 1689).

W posiedzeniu udział wzięli: Beata Mieleszkiewicz dyrektor Departamentu Lotnictwa Ministerstwa 
Infrastruktury i Budownictwa, Piotr Samson prezes Urzędu Lotnictwa Cywilnego wraz ze współ-
pracownikami oraz Mariusz Szpikowski dyrektor naczelny Państwowego Przedsiębiorstwa „Porty 
Lotnicze” wraz ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Iwona Kubaszewska i Wiesław Kozioł 
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Adam Niewęgłowski i Radosław Iło-
wiecki – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Dzień  dobry. Witam  państwa  serdecznie.  Szanowni  państwo,  otwieram  posiedzenie 
Komisji do Spraw Energii i Skarbu Państwa. Stwierdzam kworum.
Witam wszystkich przybyłych gości. Sprawdzę, czy mam listę zgłoszonych osób. Nie 

widzę.
Na sali obecni są przedstawiciele Urzędu Lotnictwa Cywilnego  i przedstawiciele 

PP „Porty Lotnicze”. 
Nie wiem, czy prawidłowo zaznaczono na liście, ale gdybym się pomylił, proszę mnie 

poprawić. Witam panią Joannę Wójcik – dyrektor Departamentu Prawno-Legislacyjnego 
Urzędu Lotnictwa Cywilnego. Pani Katarzyna Ranc-Dobrzańska – przepraszam, nie 
ma pani Katarzyny. Na liście znajduje się pan Mariusz Szpikowski – naczelny dyrektor 
PP „Porty Lotnicze”. Witamy pana dyrektora oraz pana mecenasa Tomasza Kosakow-
skiego. Nie wiem, czy przywitałem wszystkie osoby, ale nie mam ściągawki. Niestety, ale 
nie jestem w stanie w tej chwili wszystkich państwa wyczytać z listy i powitać. Nie wiem, 
czy jest pani Beata Mieleszkiewicz – dyrektor departamentu Lotnictwa. Pani dyrektor 
jest – serdecznie witamy. Witamy również pana Piotra Samsona – prezesa Urzędu Lot-
nictwa Cywilnego. Udało się rozszyfrować obecnych gości.
Witam państwa, posłów, legislatorów oraz pozostałe osoby, których niestety nie jestem 

w stanie wymienić z imienia i nazwiska.
Szanowni państwo, porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje pierwsze czytanie 

poselskiego projektu ustawy o przedsiębiorstwie państwowym „Porty Lotnicze” (druk 
nr 1689). Czy są uwagi do porządku? Nie widzę. Stwierdzam jego przyjęcie.
Przystępujemy do realizacji porządku posiedzenia. Informuję, że Marszałek Sejmu, zgod-

nie z art. 37 ust. 1 i art. 40 ust. 1 regulaminu Sejmu, skierował w dniu 4 lipca 2017 r. powyż-
szy projekt ustawy do Komisji do Spraw Energii i Skarbu Państwa do pierwszego czytania.
Zgodnie z art. 37 ust. 4  regulaminu Sejmu pierwsze czytanie może się odbyć nie 

wcześniej niż siódmego dnia od doręczenia posłom druków, chyba że Sejm albo Komisja 
postanowi inaczej.
Proponuję, aby Komisja przystąpiła do pierwszego czytania bez zachowania siedmio-

dniowego terminu. Czy jest sprzeciw wobec tej propozycji? Jest sprzeciw. Bardzo proszę, 
w takim razie głosujemy.
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Kto z pań i panów posłów jest za przystąpieniem do prac bez zachowania siedmio-
dniowego terminu? Proszę o podniesienie ręki. Dziękuję. Kto  jest przeciw? Dziękuję 
bardzo. Kto wstrzymał się od głosu? Jaki jest wynik?

Sekretarz Komisji Wiesław Kozioł:
11 głosów za, 11 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Jedenaście, jedenaście, jeden. Jest remis, więc pracujemy.

Poseł Tadeusz Aziewicz (PO):
Nie ma większości.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Nie, nie.

Poseł Tadeusz Aziewicz (PO):
Jak nie?

Poseł Andrzej Czerwiński (PO):
Tak przecież każdy może.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Każdy może. Proszę państwa, jest wątpliwość. Uważam, że jeżeli  jest remis, możemy 
pracować.

Poseł Andrzej Czerwiński (PO):
Panie przewodniczący, jest biuro prawne. Niech panu to wytłumaczy.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Dobrze. W takim razie głosujemy jeszcze raz. Bardzo proszę, kto jest przeciwny konty-
nuowaniu prac?

Poseł Tadeusz Aziewicz (PO):
Na jakiej podstawie?

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Na podstawie regulaminu Sejmu.

Poseł Andrzej Czerwiński (PO):
Panie przewodniczący, przecież pan łamie regulamin. Dlaczego jeszcze raz pan głosuje?

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Bardzo proszę, Biuro Legislacyjne.

Legislator Adam Niewęgłowski:
Szanowna Komisjo, wydaje się, że ponieważ był to wniosek proceduralny – nie doty-
czący merytoryki, w związku z tym, w przypadku równej liczby głosów, decyduje głos 
przewodniczącego.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Czyli miałem rację mówiąc o tym, że przy remisie możemy kontynuować prace.

Poseł Andrzej Czerwiński (PO):
Panie przewodniczący, jak pan głosował?

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Głosowałem za kontynuacją prac.

Poseł Andrzej Czerwiński (PO):
Ręka była podniesiona za wstrzymaniem się.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Jeżeli jest wątpliwość co do tego, jak kto głosował, zarządzam reasumpcję. Głosujemy 
jeszcze raz. Kto jest przeciw kontynuacji pracy nad tym projektem? Proszę o podniesie-
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nie ręki. Tak, kto jest przeciw kontynuacji. Dziękuję bardzo. Kto jest za kontynuacją 
prac? Dziękuję bardzo. Kto wstrzymał się od głosu? Jaki jest wynik?

Sekretarz Komisji Wiesław Kozioł:
12 głosów za, 11 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się.

Poseł Andrzej Czerwiński (PO):
Dziękujemy.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Dwanaście głosów przeciw kontynuacji prac, a jedenaście głosów za, czyli krótko mówiąc, 
większość jest za kontynuacją. No tak. Pytałem, kto jest przeciw kontynuacji. Dwanaście 
głosów było przeciw. Tak?

Poseł Andrzej Czerwiński (PO):
Przeciw kontynuacji. Tak? No, ludzie kochani!

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
W takim razie musimy jeszcze raz imiennie głosować.

Poseł Tadeusz Aziewicz (PO):
Jeżeli jest wątpliwość, proponuję obejrzeć nagranie.

Poseł Iwona Arent (PiS):
Panie przewodniczący, chciałam zgłosić wniosek formalny o 10 minut przerwy dla człon-
ków Klubu Parlamentarnego Prawo i Sprawiedliwość. Dziękuję.

Poseł Tadeusz Aziewicz (PO):
Ale posiedzenie się zakończyło.

Poseł Andrzej Czerwiński (PO):
Panie przewodniczący, posiedzenie zostało przegłosowane. Jeżeli ma pan wątpliwości, 
proszę zapytać sekretarza liczącego głosy.

Poseł Tadeusz Aziewicz (PO):
Nagranie jest w Internecie – możemy odtworzyć.

Poseł Jolanta Hibner (PO):
Przepraszam bardzo, państwo z PiS możecie spotykać się na 10 minut, a nawet i na pół 
godziny, ale głosowanie w sprawie dalszego procedowania zostało zakończone i dzięku-
jemy bardzo. 

Poseł Tadeusz Aziewicz (PO):
Głosowanie jest nagrane.

Poseł Jolanta Hibner (PO):
Nagrane jest.

Poseł Tadeusz Aziewicz (PO):
Jest nagranie, żeby można wrócić do tego.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Mam wątpliwość co do interpretacji głosowania.

Poseł Tadeusz Aziewicz (PO):
Panie pośle, proszę obejrzeć sobie to w Internecie.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Dobrze. W takim razie jeszcze raz głosujemy. Proszę o odnotowanie kto jak głosował.

Poseł Ireneusz Zyska (WiS):
Przepraszam panie przewodniczący, ale pierwsze głosowanie było ważne. Tutaj…

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
…czyli kontynuujemy prace.



6                    j.s.

Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Komisji do sPraw energii i sKarbu Państwa (nr 68)

Poseł Iwona Arent (PiS):
Dokładnie.

Przewodniczący poseł Marek Suski (PiS):
Jak posłowie nie mają  chęci pracować,  to trudno. Szanowni państwo, przechodzimy 
do pierwszego czytania projektu ustawy – druk nr 1689.
Szanowni  państwo,  ustawa  o przedsiębiorstwie  państwowym „Porty Lotnicze”… 

Szanowni państwo, skoro są takie wątpliwości, to zwołuję posiedzenie Komisji na jutro 
o godz. 7.00. Możemy podziękować tym, którzy nie przyszli na dzisiejsze posiedzenie.
Zamykam posiedzenie Komisji.


